
Takže odkud začít

Revolta

Yeah...Yeah....Yeah...Yeah
Okay, takže odkud začít?
Chci, aby to šlo samo, ne na sílu to tlačit
jako alfa samci, co se snaží plašit všechny kolem,
chcou, aby se před nimi začli plazit, místo aby
starali se o svou loď, druhé nechali se plavit.

S těchto pout se osvoboď, abys nemusel platit
za zlatou klec, svou svobodu a energii tratit.
Chcou ji, proto se ti snaží pravit samé negativa,
aby jsi byl tragik, udělat s tebe návštěvníka trafik,
aby jsi byl schopen prachy utratit za chlast a fet
a to ti musí stačit. Krasopisně SWAG se šatit.
Nesmyslný rap si ladit, místo toho co se snaží
umění nezradit, tobě poradit.

Pochop, všechno je to o tom tě zranit, udržet
pozornost na hmotě na povrchních věcech a od

ducha vědomí tě stranit, aby jsi byl přítomného
okamžiku panic. Aby jsi skrze mysl souložil
s minulostí a zkušeností a to je na nic.
Vědomí je přítomný okamžik, proto se snaží
stále falešné informace do nás vsadit.

A ten kdo to prokoukne, začne mu to vadit,
nenechá ty sračky v sobě usadit.
Nenechá si svojí svobodu potlačit,
nenechá účel svého ducha zhatit.

A proto dělám to, co dělám a snažím se to tlačit,
s tou falešnou realitou se mlátit, nepříznivou
situaci zvrátit, většina lidí je totiž dobrá, jenom
jim je třeba svobodného ducha vrátit. Přesně tak!

Existuje jen málo těch zlých a naopak,
jenom na nás působí tlak, abysme neřešili nitro,
ale jaké to je na omak. Tohle myšlení je zastaralé
jako artefakt. Je to minulost, jako když jsem obdivoval Kontrafakt - dneska 
show, business a egotrip, zkurvili ducha rapu a to je fakt. 

Dneska je velmi vzácný případ, když má reálný úspěch text plný pravd, přes t
u všechnu smetánku kolem lidem ujíždí vlak.
Hovínka ale voňavé a ty máš hlad, přesně to je ten rozšířený kaz, lidi zajím
á forma, ne obsah a chtěl bych jednou vidět posluchače se s těch amerických 
trendů neposrat.

Vidět československé rapery sem motherfucker styl netahat, opravdové hodnoty
 nikdy neprodat za prohnilého, ale pozlaceného masa flák. Chtěl bys být boha
tý a vážený, a co pak?
Leda, že bys chtěl být bohatý proto, abys chtěl pak
společnosti pomáhat. Potom viděláš poctivé peníze a lidi ti budou s důverou 
ruku podávat.

Ale pokud bereš prachy jako cíl a ne jako prostředek, tak jsi svojí poctivos
ti vrah, tak ti radím přehodnotit k prachům vztah, jinak tě trefí šlak. Celé
 je to past.
Ha a kolik lidí se do ní chytlo?



Kolik lidí se do ní chytá? A kolik lidí se do ní ještě chytne?

A ten kdo to prokoukne, začne mu to vadit,
nenechá ty sračky v sobě usadit.
Nenechá si svojí svobodu potlačit,
nenechá účel svého ducha zhatit.

A proto dělám to, co dělám a snažím se to tlačit,
s tou falešnou realitou se mlátit, nepříznivou
situaci zvrátit, většina lidí totiž dobrá, jenom jim je 
třeba svobodného ducha vrátit. Přesně tak!
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